

通报

以下通报根据 TBT 协定第 10.6 条分发

1.	通报成员: 日本 如适用, 所涉及的地方政府名称 (第 3.2 和 7.2 条):
2.	负责机构: 厚生劳动省 处理通知意见的机构或机构的名称和地址 (包括电话和传真号码、电子邮件和网站地址, 如果有的话) 如与上述不同, 应注明:
4.	覆盖的产品: 有害物质。 ICS: HS:

5.	<p>通报标题：对有毒有害物质指定令的部分修订</p> <p>页数：1 使用语言：英文 链接网址：</p>
6.	<p>内容简述：根据《有毒和有害物质控制法》的规定，厚生劳动省将1种物质定为有害物质。</p>
7.	<p>目的和理由：从健康和卫生的角度对有毒物质和有害物质进行必要的控制。</p>
8.	<p>相关文件：</p> <p>《有毒和有害物质控制法》。修正案通过后将在《政府官方公报》（KAMPO）上公布。</p>
9.	<p>拟批准日期：2023年5月25日</p> <p>拟生效日期：2023年6月1日</p>
10.	<p>意见反馈截至日期：发布后60天</p>
4.	<p>覆盖的产品：有害物质。</p> <p>ICS： HS：</p>
11.	<p>文本可从以下机构得到：<input type="checkbox"/> 国家通报机构 <input type="checkbox"/> 国家咨询点，或其他机构的联系地址、传真及电子邮件地址（如能提供）：</p> <p>日本咨询点</p> <p>外交部经济局国际贸易司</p> <p>传真:(+81 3)5501 8343</p> <p>电子邮件:enquiry@mofa.go.jp</p>

https://members.wto.org/crnattachments/2023/TBT/JPN/23_1425_00_e.pdf



WORLD TRADE
ORGANIZATION

G/TBT/N/JPN/764

2 March 2023

Page: 3/2

(23-1422)

Committee on Technical Barriers to Trade

Original: English

NOTIFICATION

The following notification is being circulated in accordance with Article 10.6

1.	Notifying Member: <u>JAPAN</u> If applicable, name of local government involved (Article 3.2 and 7.2):
2.	Agency responsible: Ministry of Health, Labour and Welfare Name and address (including telephone and fax numbers, email and website addresses, if available) of agency or authority designated

	to handle comments regarding the notification shall be indicated if different from above:
3.	Notified under Article 2.9.2 [X], 2.10.1 [], 5.6.2 [], 5.7.1 [], 3.2 [], 7.2 [], other:
4.	Products covered (HS or CCCN where applicable, otherwise national tariff heading. ICS numbers may be provided in addition, where applicable): Deleterious substances.
5.	Title, number of pages and language(s) of the notified document: Partial amendment to the Poisonous and Deleterious Substances Designation Order.; (1 page(s), in English)
6.	Description of content: Under the provision of the Poisonous and Deleterious Substances Control Act, Ministry of Health Labour and Welfare designates 1 substance as deleterious.
7.	Objective and rationale, including the nature of urgent problems where applicable: To provide necessary control on Poisonous Substances and Deleterious Substances from the viewpoint of health and hygiene.
8.	Relevant documents: The Poisonous and Deleterious Substances Control Act. This amendment will be published in " <i>KAMPO</i> " (Official Gazette) when adopted.
9.	Proposed date of adoption: 25 May 2023 Proposed date of entry into force: 1 June 2023
10.	Final date for comments: After 60 days from distribution

11. Texts available from: National enquiry point [X] or address, telephone and fax numbers and email and website addresses, if available, of other body:

Japan Enquiry Point

International Trade Division, Economic Affairs Bureau, Ministry of Foreign Affairs

Fax: (+81 3) 5501 8343

E-mail: enquiry@mofa.go.jp

https://members.wto.org/crattachments/2023/TBT/JPN/23_1425_00_e.pdf